
دیروز وقتی ترکیب اصلی پرسپولیس برای بازی با تراکتور اعلام شد نام بیرانوند 
را در ترکیــب اصلــی دیدیــم آن هــم در حالــی کــه بیــرو بعــد از بازگشــت از اتریش 
همــراه پرســپولیس تمریــن نکــرده بــود. بیــرو در بــازی بــا اروگوئــه از ناحیــه کمر 
احســاس درد کــرد و بعــد از آن هــم در اردوی تیم ملی تحت مداوا بود. البته بیرو 
در تمریــن روز قبــل از بــازی لبــاس تمرین پوشــیده بود اما گفته شــد وضعیت او 

روز بــازی مشــخص می شــود که دیــروز به یکباره فیکس شــد.

ســه ســال از درگذشــت مردی گذشــت که بســیاری او را جعفرخان کاشــانی صدا 
می زدند. مردی از نسل شاهینی های پرسپولیس که تا کاپیتانی پرسپولیس پیش 
رفت و در حالی که هنوز در اوج بود، از فوتبال کنار کشید. مردی که همیشه برای 
پرســپولیس رویاهای بزرگ داشــت و این رویاها را هیچ گاه رها نکرد ولی همیشــه 
می گفــت: »عمــر مــا کــه قد نمی دهد ولــی جوان ها بالاخــره پرســپولیس را آن طور 
که شایسته نام بزرگش و هوادارانش است، خواهند ساخت.« یادش گرامی باد.

پرسپولیس در اعتراض خود به رأی صادره مدعی شده که رادوشویچ مبلغ ۴۳ هزار 
یــورو در مقطعــی از باشــگاه دریافــت کــرده امــا آن را در دریافتی های خود به حســاب 
نیــاورده. ایــن پــول توســط برادر صادق محرمی تحویل رادو داده شــده اما یا رســیدی 
از رادو بابت دادن این پول گرفته نشــده یا اینکه این رســید گم شــده اســت. چنانچه 
مدرک فوق از ســوی CAS تأیید نشــود، باشــگاه پرســپولیس در پرونده رادو شانســی 

برای برنده شــدن نخواهد داشــت.

علیرضا بیرانوند جعفر کاشانی بوژیدار رادوشویچ

بدون تمرین فیکس شد سه سال از دوری اش گذشت رسیدی که باید تأیید شود

 شایعه عجیب 
قبل از بازی

در حالی که کاروان پرســپولیس 
در ســاعت 16:05 دقیقــه بــه 
مــا  ا مــد  آ دی  زا آ ه  رزشــگا و
بازیکنــان ایــن تیــم خیلــی دیــر 
در زمیــن چمــن حاضــر شــدند.

بطــه شــایعاتی   در همیــن را
مطــرح شــده بــود کــه بازیکنــان 
پرســپولیس قصــد حضــور در 
زمیــن را ندارنــد امــا در ســاعت 
16:50 دقیقــه علیرضــا بیرانونــد 
و احمــد گوهــری دو دروازه بــان 
پرســپولیس بــرای گــرم کــردن 
بــه زمیــن چمــن آمدنــد تــا ایــن 

شــایعه رد شــود.
 ایــن در حالــی اســت کــه طبــق 
قانــون تیم هــا بایــد 50 دقیقــه 
قبــل از آغــاز بازی بــه زمین آمده 
و بدن هــای خــود را گرم کنند اما 
پرسپولیســی ها امــروز دیرتــر از 
حــد معمــول ایــن کار را انجــام 
دادنــد تــا چنیــن شــایعاتی راه 
بیفتــد. از طرفی دیگــر بازیکنان 
تیــم تراکتــور به زمین آمده و زیر 
نظــر کادر فنــی خــود بــه تمریــن 

پرداختنــد.

  
پرچم بزر گ روی 

سکوها

در حالــی کــه دیــروز خبــری از 
تماشــاگران روی ســکوها نبود و 
بــازی در غیــاب هــواداران برگزار 
شــد، پرچــم بزرگ کشــورمان در 
کنــار پرچــم بــزرگ پرســپولیس 
روی ســکوهای ورزشــگاه آزادی 
نصــب شــده بــود. همچنیــن 
پیراهــن بــزرگ پرســپولیس هم 
روی ســکوهای روبه روی جایگاه 

دیــده می شــد.

  
تعجب 

پرسپولیسی ها
ه  زشــگا ر و ن  و میکســز ر  د
آزادی و در زمــان ورود کاروان 
پرســپولیس تابلوهــای باشــگاه 
بــود  ســتقلال نصــب شــده  ا
تعجــب  ع  ضــو مو یــن  ا کــه 
پرسپولیســی ها را در پی داشت.

  
درخواست تراکتور 

رد شد
دیروز گفته شد باشگاه تراکتور 
از ســازمان لیــگ خواســته تــا 
بــازی مقابــل پرســپولیس یــک 
ساعت و نیم زودتر برگزار شود 
که این درخواســت آنها رد شــد 
و مــورد موافقــت قــرار نگرفــت 
تــا بــازی رأس ســاعت 17:30 

آغاز شــود. 
ایــوب بهتــاج در مــورد تأخیــر 
پــرواز تراکتوری هــا بــه تهــران 
پرســپولیس  بــا  زی  بــا ی  بــرا
گفــت: »از ایــن مــوارد پیــش 
می آیــد. خوشــبختانه مــا جــزو 
تیم هایی هستیم که هواپیمای 
اختصاصی در اختیارمان اســت 
و هــر زمانــی کــه بخواهیــم پرواز 
وجــود دارد، امــا این بــرای اولین 
بــار در چنــد ســال گذشــته بــود 
کــه ایــن تأخیــر بــه وجــود آمد.«

وی در مورد اینکه آیا درخواست 
تعویــق بــازی را داده بودیــد یــا 
خیــر، گفــت: »نــه این طــور نبود 
چــون طبــق قوانیــن تعویــق یک 
روزه بازی امکان نداشت و فقط 
پیشــنهادی را در مــورد ســاعت 

برگــزاری بــازی دادیم.«
مدیرعامــل تراکتــور ادامــه داد: 
»درخواســت مــا بــرای یــک 
ســاعت و نیــم تعویــق یعنــی 
جابه جایــی زمان بــازی از 17:30 

بــه ســاعت 19 بــود.«

 zخبر
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عباس کارگر بازیکن اســبق پرســپولیس 
معتقــد اســت شــرایط تیــم از ســایر 
مدعیان برای رســیدن به عنوان قهرمانی 
بهتــر اســت و بــه لحــاظ شــرایط بازیکــن 
و نیمکــت پرســپولیس را بهتــر از بقیــه 

حریفــان می دانــد.
 

در اوایل فصل جزو منتقدین 
پرسپولیس بودید اما انگار نظرتان 

تغییر پیدا کرده؟
 در هفته های اول پرسپولیس خوب نبود 
که این امر هم کمی طبیعی بود چون به 
هــر حال همــه تیم ها در ابتدا با مشــکل 
مواجــه هســتند امــا هــر چــه گذشــت 
شــرایط بهتــر شــد و پرســپولیس هفتــه 
بــه هفتــه تبدیــل بــه تیــم بهتری شــد به 
نحوی که با نتایج خوب اکثر کارشناسان 

در بیــن مدعیــان، پرســپولیس را دارای 
قدرت و شــانس بیشــتری برای قهرمانی 

می داننــد.
اما در این فصل مدعیان زیادی 

برای قهرمانی وجود دارد و از حالا 
قضاوت در خصوص تعیین قهرمان 

زود است.
 قطعــاً در فوتبال اتفاقــات زیادی ممکن 
اســت رخ دهــد امــا تجربــه یحیــی و 
شــخصیت قهرمانــی کــه نــزد بازیکنــان 
تیــم پرســپولیس بــه عــلاوه بازیکنــان 
خــوب درون زمیــن و نیمکت وجود دارد 
موجــب می شــود مــن بــا تمــام احترامی 
کــه بــرای بقیــه مدعیــان قائــل هســتم 
شــانس پرســپولیس را بــرای قهرمانــی 
و کســب موفقیــت در بازیهــای بعــدی 

بیشــتر بدانــم.

بهترین خرید پرسپولیس را چه 
بازیکنی می دانید؟

 بــر خــلاف فصل قبل که پرســپولیس در 
چند پست با کمبودهایی مواجه بود اما 
بــرای لیــگ ایــن فصــل یحیــی واقعــاً تیم 
خیلــی خوبی را بســت و جــدا از بازیکنان 
اصلــی تیم را به لحــاظ بازیکنان نیمکت 
هــم در شــرایط خیلــی خوبــی قــرار داد. 
از ایــن رو مــن در همــه پســت ها شــراط 
ایده آلــی را بــرای پرســپولیس پیش بینی 
می کنــم. در ایــن بیــن مــن بهترین خرید 
پرســپولیس را لوکادیا می دانم؛ بازیکنی 
کــه بــا وجود نداشــتن آمادگــی بدنی لازم 
بهترین نمایش ها را ارائه داد و نشان داد 
کــه یحیــی روی او در امــر گلزنی می تواند 
حســاب ویــژه ای بــاز کند. جــدا از لوکادیا 
پرســپولیس دیاباتــه را هــم جــذب کرده 

کــه حتمــاً ایــن بازیکــن بــا رســیدن بــه 
شــرایط ایــده آل می توان روی او حســاب 

خاصــی بــاز کرد.
اما مصدومیت دیاباته کمی طولانی 

است. با وجود این به مثمرثمر 
بودنش اطمینان دارید؟

 مصدومیــت ایــن بازیکــن کمــی او را 
عقــب می انــدازد امــا بــا تجربــه موفقــی 
کــه در فوتبــال ایــران دارد من معتقدم با 
رســیدن به فــرم مطلوب حتمــاً می تواند 
در خــط حملــه زوج خیلــی خوبــی بــرای 
لوکادیــا بســازد و در صــورت رســیدن بــه 
شــرایط آرمانــی زوجی آتشــین بــا لوکادیا 
در خــط حملــه بســازد و بــه نوعــی خــط 
تــش  حملــه پرســپولیس را بــه خــط آ

مهارناشــدنی تبدیــل ســازد.
با رسیدن امیری فکر می کنید 

از او بهتر است در چه پستی 
استفاده شود؟

 امیــری بــه نوعی بازیکنی اســت که آچار 
فرانســه تیــم اســت و در هــر پســتی کــه 
یحیــی بخواهــد قادر اســت بــرای او بازی 
کنــد امــا شــاید بهتــر باشــد کــه در دفــاع 
چــپ بــازی کنــد چون بــا حضــور او دفاع 
چپ پرســپولیس هم مانند دفاع راست 
ایــن تیــم خاصیــت رونــده بــودن پیــدا 
کــرده و تــوازن لازم بیــن جنــاح راســت و 
چــپ بــه وجــود می آیــد. پرســپولیس در 
دفــاع راســت دانیــال اســماعیلی فر را 
دارد کــه یــک وزنه غیرقابل انکار اســت. 
بازیکنی که هم در دفاع و هم در کارهای 
تهاجمی می تواند بســیار مثمرثمر باشد 
و ســانترهای زیــادی را از جنــاح راســت 

بــرای پرســپولیس مهیا ســازد.

عباس کارگر:

با رسیدن دیاباته در کنار لوکادیا، خط آتش پرسپولیس مهار ناشدنی تر می شود

 zگپ و گفت

علی باغمیشــه مهاجم سابق پرسپولیس 
بــرای مهاجم جوان پرســپولیس که گفته 
می شود قصد جدایی از پرسپولیس دارد 
توصیه هــای خاصــی دارد و معتقد اســت 
جدایــی از تیم هــای پرطرفدار ضرر زیادی 

به بازیکــن خواهد زد.

با حضور لوکادیا توجهات روی دیگر 
مهاجمان پرسپولیس کم شده. در 

این رابطه چه صحبتی دارید؟
 شرایط خوب لوکادیا دلیلی نمی شود که 
مهاجمــان داخلــی خودمــان را دســت کم 
بگیریــم و بــه همــه مهاجمــان خودمــان 

بهــا ندهیم.
اما در حال حاضر پنج مهاجم 
در پرسپولیس حضور دارند. 

این ترافیک در پست فوروارد 
مشکل ساز نخواهد شد؟

 ســال 1376 خودم در پرســپولیس بودم. 
در آن ســال جــدا از مــن مهاجمانــی مانند 
ســراج، برمک، بزیــک، رافت و دو هافبک 
ماننــد علــی کریمــی و امامی فــر را هــم 
داشــتیم کــه آنهــا هــم قابلیــت بــازی در 
پســت مهاجــم را داشــتند امــا بــا وجــود 
ایــن همــه مهاجم خوب هیــچ زمانی هیچ 
مشکلی به وجود نیامده و همه مهاجمان 
با هم رقابت سالمی داشتند و بدون هیچ 
مشــکلی در تیم حضور داشــتند. در حال 
حاضر هم مهاجم در پرســپولس باید قدر 
لحظه هــا را بدانــد و از فرصت هایــی کــه 
در ایــن لحظــات نصیــب اش می شــود بــه 
نحــو احســن اســتفاده کند. در ایــن رابطه 
در مــورد خــودم بایــد بگویــم زمانــی که به 
پرســپولیس آمــدم 15 یــا 20 دقیقــه بــازی 
می کــردم امــا از ایــن لحظــات هــم نهایت 
استفاده را می کردم و گل های حساسی را 
به ثمر رســاندم حتی در جام باشــگاه های 

آســیا هم بــرای پرســپولس گل زدم.
اما شنیده می شود عبدی به دلیل 

کم بازی کردن قصد جدایی از 
پرسپولیس در نیم فصل را دارد؟

 عبــدی بازیکــن بســیار خوبــی اســت و 
مــا زحمــات او و گلــی کــه در فینــال لیــگ 
قهرمانــان بــرای پرســپولیس در فینال زد 
را فرامــوش نمی کنیــم. عبــدی بازیکــن 
آینــده داری اســت اما بهتر اســت منطقی 
بــه جریانــات اخیــر نــگاه کنــد و بــه نوعــی 
خــودش را جــای یحیی بگــذارد. عبدی در 
اوایــل فصــل زمان هایی که تیــم به گلزنی 
نیــاز داشــت در ترکیــب قــرار گرفــت امــا 
نتوانســت وظیفــه خــودش یعنــی گلزنــی 
را بــه نحــو احســن انجــام دهــد بــه همین 
دلیل یحیی از لوکادیا استفاده کرد و این 
بازیکــن هــم بــه نحــو احســن بــه بهتریــن 
شــکل خــودش را نشــان داد و گل هــای 
زیــادی زد و کار را بــرای تیمــش بــه قــول 
فوتبالی هــا در آورد. از همیــن رو عبــدی 
بایــد بجنگــد و رقابت کند و اشــتباهی که 
من در مورد جدایی از پرســپولیس انجام 
دادم را او مرتکــب نشــود. من ســه فصل 

در پرســپولیس حضــور داشــتم اما بعد از 
ایــن مــدت از پرســپولیس جدا شــدم و به 
پیکان رفتم و پس از آن لژیونر هم شــدم 
و بــه تیــم اتحادکلبــا هم رفتم امــا بازیکن 
وقتــی از پرســپولیس یــا اســتقلال جــدا 
می شــود دیگــر بــه نوعــی از کانــون توجــه 
دور می شــود و کم کــم از یادهــا مــی رود. 
بــه همیــن دلیــل عبــدی در ایــن ســن و 
ســال زود تصمیم نگیرد و از پرســپولیس 

براحتــی جدا نشــود.
در رابطه با پیشکسوتان هم 

انتقاداتی وجود دارد که بعضی ها 
معتقدند بازیکن با چند بازی 

در پرسپولیس نباید خودش را 
پیشکسوت پرسپولیس بداند.

 بازی در پرســپولیس خیلی ســخت است 
و به این پیراهن رســیدن بســیار مشــکل 
اســت و یــک بازیکــن خیلــی بایــد مــرارت 
بکشــد تــا به پیراهن پرســپولیس برســد. 
از همیــن رو حتــی اگر بازیکنی یک دقیقه 
هــم ســابقه بــازی در پرســپولیس را پیــدا 

کند بســیار ارزشــمند اســت.
پرسپولیس با صدرنشینی به کار 

ادامه می دهد؟
 پرسپولیس شرایط خوبی دارد و حتماً قادر 
خواهــد بــود جایــگاه خــودش را حفظ کرده 
و بــاز هــم به صدرنشــینی اش ادامــه داده و 
جــای خــودش را در صــدر حفــظ کند. جمع 
کــردن امتیازهــای اول فصــل خیلــی بــرای 
پرســپولیس ارزش دارد بــه همیــن دلیــل 
خیلــی مهــم اســت کــه پرســپولیس پیــروز 
شده و با صدرنشینی به کارش ادامه دهد.

لوکادیا قادر خواهد بود در ادامه 
فصل هم به درخشش خودش 

ادامه دهد؟
 لوکادیــا بازیکنــی حرفــه ای و باهــوش 
اســت؛ بازیکنــی کــه روی هــوش و قدرت 
حرفه ای خودش توانست حتی زمانی که 
خیلــی بــه لحــاظ بدنی آمــاده نبــود در امر 
گلزنــی موفــق شــود. ایــن نشــان می دهد 
کــه لوکادیا اگر به لحاظ بدنی آماده شــود 

بســیار خــوب خواهد شــد. 

باغمیشه: عبدی نباید اشتباه مرا در خصوص جدایی از پرسپولیس مرتکب شود

عبدی باید خودش را جای یحیی بگذارد
ناصر قراگزلو

خبر نگار

ادامه روند موفق 
لوکادیا می تواند 

او را تبدیل به یکی 
بهترین مهاجمان 

پرسپولیس سازد؟
 لوکادیا مهاجم 

بسیار خوبی است 
اما ما نباید زحمات 

مهاجمان دیگر 
پرسپولیس نظیر 

فرشاد پیوس و 
بزرگان دیگر را 

به راحتی نادیده 
بگیرم و خیلی زود 

قضاوت کنیم. 
قطعاً لوکادیا یکی 

از بهترین هاست 
اما در مورد اینکه 

او را در زمره بهترین 
مهاجمان تاریخ 

پرسپولیس بدانیم 
باید با تأمل صحبت 

کنیم.


